
Als het morgen weer wordt gevraagd, dan gaan we weer!
Zoals iedereen in de kranten heeft 
kunnen lezen en op het journaal, bij 
RTL en SBS heeft kunnen zien, zijn 
Henk en Michel Meinders, beiden 
werkzaam bij de ANWB, naar Italië 
geweest nadat er door hagelbuien 
enorme schade was ontstaan aan 
auto’s en caravans. Een aantal dagen 
na hun terugkeer spreken we elkaar 
op de bank bij hen thuis.

Na de hagelbui die maximaal een 
kwartier heeft geduurd, stroomden 
de meldingen binnen bij de alarm-
centrale. Michel werd op woensdag 
gevraagd of hij er misschien naar toe 
wilde en vader Henk sloot zich daar 
direct bij aan.  Om 17.00 uur kwam er 
toestemming. Er volgde een dag van 
inpakken, spullen klaarzetten, camper 
klaarmaken (dan was er in ieder geval 
een slaapplaats) en vrijdagmorgen 
om 04.00 uur gingen ze op pad. In 
totaal zijn er maar liefst ongeveer 1200 
schademeldingen binnen gekomen bij 
de ANWB. “Het was echt een ravage 
wat we aantroffen!”, zeggen beiden.  
Samen met nog vier andere collega’s 
zijn ze aan de slag gegaan. Eén collega 
was uit de 'pechhulpdienst' gehaald en 
één collega stond zelf op de getroffen 
camping en zijn eigen auto, caravan 
en tent waren total loss. “Maar hij ging 
wel direct met ons aan de slag!”
Bij aankomst in Italië stond er een 
eerste kist klaar met 16 autoruiten. Dit 
was voor de eerste schademeldingen 
die waren gedaan en voor de mensen 

met de meeste prioriteit. In totaal heb-
ben we op deze manier zo’n vier kisten 
weg kunnen werken. 
“Sommige mensen zijn letterlijk van 
de camping afgestuurd omdat er plaats 
gemaakt moest worden voor nieuwe 
vakantiegangers. Maar ja, als je niet 
meer kunt rijden is dat natuurlijk wel 
een probleem! We hebben met spoed 
een man kunnen helpen die op tijd bij 

de bruiloft van zijn dochter wilde zijn. 
Een andere man wilde een begrafenis 
van zijn vriend bijwonen. En er was 
ook een gezin wat al een paar dagen 
buiten de camping stond met een 
kapotte auto.
De eerste dagen waren echt heel druk 
en stressvol. We moesten eerst zelf ook 
de planning doen. Na een paar dagen 
kwam er iemand van de alarmcentrale 
en heeft dit overgenomen. Zij zorgde 
er bijvoorbeeld voor dat de auto’s naar 
ons toekwamen, zodat wij daar niet 
meer achteraan hoefden te gaan. Ook 
zorgde zij voor voldoende drinkwater 
voor ons en eten.
Na aankomst hebben we op een par-
keerplaats een eenvoudige werkplek 
ingericht. Eigenlijk heel simpel. Onder 
een partytent. En toen zijn we ruiten 
gaan vervangen. Maar ja, iedere ruit is 
weer anders en het gebeurde dus ook 
regelmatig dat we geen passende ruit 
hadden. Dan moesten we improvise-
ren. We hebben van plexiglas ruiten 
gezaagd en passend gemaakt. Dan 
konden de mensen in ieder geval 

weer veilig naar Nederland rijden. Die 
ruiten moesten dan in Nederland wel 
weer worden vervangen. Hier kregen 
we op een gegeven moment ook best 
handigheid in. En wel geinig bijvoor-
beeld is dat je met een eenvoudig 
kinderspiegeltje met wat kit erachter 
dus een tijdelijk werkende buitenspie-
gel kunt maken! Maar dit zijn ook geen 
dingen die wij normaal gesproken 

dagelijks doen. En verder zijn er ook 
veel dakramen e.d. van caravans ver-
nieuwd. Die waren letterlijk soms aan 
gruzelementen. De dankbaarheid die 
we ervoor terug kregen was echt heel 
groot. Soms mensen die in emoties uit-
barstten als ze weer naar huis konden 
gaan. De andere kant was wel dat we 
ook mensen teleur moesten stellen als 
bleek dat ze niet bij de juiste verze-
kering waren aangesloten. Puur uit 
coulance hebben we ook hen, zo goed 
en kwaad als het ging, geholpen.
We hebben keihard moeten werken in 
de Italiaanse hitte. Italianen verklaar-
den ons soms voor gek dat we de hele 
dag doorgingen, zonder siësta. Maar 
met heel veel drinken en ’s avond 
afkoelen in het zwembad hebben we 
het wel vol gehouden. En met dit team 
zouden we morgen weer gaan als het 
zou moeten. We hebben ook veel met 
elkaar kunnen lachen.
En uiteindelijk hebben wij een unieke 
vader-zoon ervaring gehad!”
Ook de Berichtgever is trots op deze 
Zegvelders!

Henk en Michel aan 
het werk in Italië.
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Gezocht: twee redacteuren

De Berichtgever, een blad dat niet meer is weg 
te denken uit ons dorp, is inmiddels aan haar 
77ste jaargang bezig, waarvan de laatste 35 
jaar in zijn huidige vorm. Dankzij enthousiaste 
redacteuren is het tot nu toe steeds gelukt om 
De Berichtgever maandelijks te laten verschij-
nen. Maar het wordt steeds moeilijker om dit 
voor elkaar te krijgen. Aan de ene kant omdat 
het financieel steeds moeilijker wordt om het 
blad te kunnen uitgeven (de laatste jaren zijn 
meerdere adverteerders weggevallen) en aan 
de andere kant zijn we met het stoppen van 
Jantina Brak als redacteur nog maar met twee 
redacteuren (Henk Oskam en Gert Ton) over 
om voor u de verhalen te schrijven. U zult be-
grijpen dat dit voor hen een te zware last wordt 
om dit maandelijks op te brengen. 
Daarom zoeken wij: twee enthousiaste 
mensen die onze redactie en het team van De 
Berichtgever komen versterken. 
Voor informatie kunt u terecht bij Henk  
Oskam of bij Gert Ton. Hun gegevens staan op 
de voorpagina van De Berichtgever. 
Wat zou het fijn zijn als De Berichtgever nog 
tot in lengte van jaren gratis huis-aan-huis 
bezorgd kan blijven worden.

Als deze Berichtgever verschijnt, heeft de 
duofiets zijn tweede logeerpartij dit jaar in 
Zegveld achter de rug. Net als voorgaande 
jaren was het opnieuw een succes en heeft de 
fiets inmiddels in de logeerweek een eigen 
standplaats bij De Pionier gekregen. Zegveld-
Zorgt stelt het enorm op prijs dat we de duo-
fiets ieder jaar tegen een vergoeding mogen 
lenen van De Plint in Woerden, met dank aan 
coördinator Sylvia Borsboom!

Leen Wisseloo heeft zich aangesloten bij het 
organiseren en samen met coördinator Marja 
Meijers en dorpsconsulent Paulien Emidio is 

ervoor gezorgd dat opnieuw alle fietstochten 
goed verliepen.
De duofiets wordt vooral gebruikt door 
dorpsgenoten die al jarenlang niet meer op 
de fiets door het dorp of de omgeving kunnen 
fietsen en deelnemers van de vaste wandelclub. 
Sommige deelnemers moesten nog wel even 
over de streep getrokken worden door Leen of 
Marja, maar hadden na afloop geen spijt van 
hun deelname.
  
Met ondersteuning  werd er meegetrapt door 
familieleden, dorpsgenoten of fietsmaatjes van 
elders waarbij de begeleiders vaak getrakteerd 
werden op mooie verhalen over de historie van 
het dorp, een bijzonder gebouw, een boerderij 
of de natuur! Onderweg kwamen de fietsers 
niet alleen bekenden uit het dorp tegen maar 
ook veel fietsers, wandelaars en vogelspotters 
en in de Meije zelfs een verdwaalde schildpad 
die de weg overstak!  
 
De fiets is inmiddels opgesierd met een mooie 
ZegveldZorgt vlag! Een prachtig stukje bor-
duurkunst van een Zegveldse dame, die bij ve-
len bekend is om haar mooie borduurwerken.

De enthousiaste deelnemers  lieten weten het 
heerlijk te vinden de wind weer eens door hun 
haar te voelen gaan. Soms werd er direct nog 
een ritje gereserveerd of werd een fiets die al 
een tijdje thuis stilstond tóch weer gebruikt.

De organisatoren hebben ook gesproken met 
de vertegenwoordiging van het Fietsmaatjes-
woerden.nl. Hierbij is de vraag gesteld of er 
mogelijk een ‘vaste’ duofiets vanuit het fiets-
maatje en in samenwerking met ZegveldZorgt 

De Duofiets ingezet in het dorp!  
(Een ingekomen bericht)

ingezet kan worden die voor het gehele jaar 
beschikbaar is.
Er moet dan wel een aantal fietsmaatjes 
beschikbaar zijn, die het leuk vinden er op uit 
te gaan! Voor nu is er besloten om de duofiets 
op logeerbasis vanuit de Plint in het dorp in 
te zetten. Lijkt het u/jou wat om een keertje 
mee te fietsen wanneer de duofiets in het dorp 
is, neem dan contact op met Marja Meijers of 
Leen Wisseloo. Wanneer de duofiets er is, zal 
dit aangekondigd worden door middel van een 
flyer te verspreiden in het dorp, de Berichtge-
ver of op de website van ZegveldZorgt.

Op de website Fietsmaatjeswoerden.nl is 
informatie te vinden over het lenen van een 
duofiets gedurende het gehele jaar. U kunt ook 
mailen naar info@fietsmaatjeswoerden.nl.

Voor nu de hartelijke groeten namens de orga-
nisatoren van het duofiets-project,

Leen, Marja en Paulien!

Zegveld Volleybalt
(Een ingekomen bericht)

Na de nieuwe editie van vorig jaar gaan we 
ook dit jaar weer onder het nieuwe jasje 
verder.
Maak dus wederom een team met je straat, je 
(sport)vrienden, familie, bekenden, collega’s 
enz. Je team bestaat uit min. zes personen (bij 
meer kun je doordraaien), en er staan mini-
maal 2 dames in het veld. De minimale leeftijd 
is 14 jaar.
Wanneer: donderdagavond: 19 oktober 2023 
om 20.00 uur in De Milandhof.
Je kunt je opgeven door een mail te sturen 
met je team en teamnaam naar animo1972@
hotmail.com.
Opgeven kan tot uiterlijk donderdag 12 okto-
ber. Kosten zijn € 5,00 per team.
We hebben er weer zin in! Natuurlijk ben je 
ook welkom om alleen te komen kijken!

De Berichtgever
Afscheid Jantina
Inmiddels zes jaar geleden werd me door 
Gert Ton de vraag gesteld of ik het leuk zou 
vinden het team van de Berichtgever te komen 
versterken. Ik had de vraag niet aan zien ko-
men, maar wel vrij snel ja gezegd. Ik kan jullie 
vertellen dat ik er geen spijt van heb gehad! 
Elke maand was het weer een leuke uitdaging 
om nieuwtjes te verzamelen en te verwerken, 
interviews uit te werken en het eindresultaat te 
corrigeren. Bovendien waren de vergaderingen 
niet alleen functioneel, maar ook erg gezellig. 
In die zes jaar hebben we twee kinderen 
mogen krijgen en heb ik andere (vrijwillige) 
werkzaamheden gekregen. Dit maakte dat het 
steeds lastiger werd het schrijven voor de  
Berichtgever met alle andere werkzaamheden 
te combineren. Ik heb dan ook besloten af-
scheid te nemen van de Berichtgever redactie. 
Tijdens onze laatste vergadering in de zomer-
vakantie ben ik in het zonnetje gezet door de 
rest van het team. Ik wens hen nog heel veel 
succes en plezier met de Berichtgever. Ik zal 
m’n ogen en oren open blijven houden en 
eventuele tips doorgeven. 
Bedankt voor alles! 
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(Een ingekomen bericht) 
Een enthousiaste club vrijwilligers van de 
Zegveldse voetbalvereniging Siveo ‘60 onder-
zoekt al geruime tijd hoe het sportcomplex 
kan worden verduurzaamd.  Siveo vervult een 
grote maatschappelijke functie in het dorp. 
Het is een pleisterplaats voor jong en oud en is 
daarmee een van de belangrijkste voorzienin-
gen in Zegveld. 
Het bestuur van Siveo voelt zich verantwoor-
delijk om het energieverbruik terug te dringen 
om zo bij te dragen aan een schonere wereld. 
Maar ook de explosief gestegen energielasten, 
die fors op de – niet meer sluitend te krijgen - 
begroting drukken, hebben de noodzaak van 
verduurzaming versneld.  
Tijd dus om zelf in actie te komen! Een werk-
groep ‘verduurzaming’ heeft met veel enthou-
siasme plannen gemaakt om het energiever-
bruik terug te dringen én een grote besparing 
op de energielasten van het ruim veertig 
jaar oude complex te bereiken. De plannen 
voorzien in het aanbrengen van spouwisolatie, 
dubbel glas met kunststof kozijnen, het isole-
ren van het dak en vloer van de kantine én het 
plaatsen van 64 zonnepanelen. 
Dat kost veel geld, geld dat de vereniging, ge-
zien de penibele financiële situatie niet heeft. 
Daarom zijn er diverse acties bedacht om de 

benodigde middelen binnen te krijgen. Zo 
wordt een beroep gedaan op de Zegveldse on-
dernemers en worden ook leden en inwoners 
benaderd om de vereniging te hulp te schieten. 
Hiervoor is onder de naam 'Blauw Geel Zon-
nepaneel' (verwijzend naar de clubkleuren van 
de vereniging) een actie op touw gezet  waarbij 
men de vereniging kan steunen door bijvoor-
beeld een zonnepaneel te adopteren. 
Verder is op 15 september jl. een benefiet-
wedstrijd georganiseerd. Hierbij trad een oud 
dameskampioensteam aan tegen een All-star 
damesteam en kwam het kampioensteam van 
Siveo-1 uit het jaar 2000, uit tegen een team 
dat in de jaren 2008 en 2009 promoveerde. 
Er is die avond een Rad van Avontuur ge-
draaid en een veiling gehouden van vooral lu-
dieke items. Daarbij was ook een optreden van 
de Bodegraafse volkszanger Hugo Beijeman, 
die in het verleden voor veel gezellige avonden 
garant stond. 
Hoewel deze acties hopelijk een mooie bij-
drage zullen opleveren, zal dit niet voldoende 
zijn om de investeringen te kunnen betalen. 
Daarom is een aantal fondsen aangeschreven 
met het verzoek om dit project financieel te 
ondersteunen. Inmiddels hebben zowel het 
VSB Fonds Woerden als de Rabobank een 
mooie bijdrage toegezegd. 

Voetbalvereniging Siveo ‘60 gaat verduurzamen !!

25 stuks oldtimer Citroëns in Zegveld

In het boomgaardje tegenover het brocanterie winkeltje van Cobie Bunnik (Rondweg 22), was 
het zaterdagmiddag 19 augustus jl. een ongewone drukte. Geen kleine kudde schapen daar, 
maar 50 deelnemers aan een door Maurits Schouten georganiseerde Picknickrit voor Citroën 
oldtimers uit de jaren ’60 en ’70 van de vorige eeuw.  Als afsluiting van hun 65 km lange tour-
rit genoten ze daar van een uitgebreid buffet, o.a. bestaande uit een uiterst smakelijke, stevig 
gevulde groente tomatensoep, een heerlijke bowl (beide verzorgd door Neeltje van Dam), 
ambachtelijke yoghurt met jam (van Eline Kastelein) en vijf soorten kaasbeleg van Marleen en 
Bert de Groot. Ontspannen in het zonnetje was het genieten geblazen voor de uit alle hoeken 
van het land afkomstige deelnemers! 

Daarnaast hebben de leveranciers (bouwbe-
drijf Bolton, dakbedekkingsbedrijf Balvert, 
Agterof montage, Brian Streng laswerken en 
Solar Art van Ton Kromwijk forse kortingen 
gegeven op de aanleg en leverantie. Het bij-
zondere hiervan is dat het nagenoeg allemaal 
Zegveldse bedrijven zijn en met deze handrei-
king is Siveo maar al te blij. 
Ook sportwethouder van Woerden, Arjan 
Noorthoek heeft onlangs beloofd zich hard 
te willen maken voor een bijdrage vanuit de 
Gemeente Woerden. De gemeente heeft in het 
kader van verduurzaming van sportaccom-
modaties een subsidieregeling in het leven 
geroepen waarop verenigingen met een eigen 
pand een beroep kunnen doen. 
Deze subsidie is absoluut noodzakelijk om de 
plannen ook daadwerkelijk te kunnen realise-
ren. Daarom hoopt de club dat de gemeente 
de verduurzaming van harte zal ondersteunen 
omdat anders niet alles kan worden uitgevoerd 
en de doelstellingen niet kunnen worden 
behaald. 

VBW in de herfstvakantie
In de week van 16 oktober a.s. is het herfstva-
kantie en hopen we weer een VBW-week te 
organiseren. Het thema is dan 'Tel maar mee!' 
Alle kinderen in de basisschoolleeftijd zijn dan 
op dinsdag 17 oktober, donderdag 19 oktober 
en vrijdag 20 oktober welkom bij de activitei-
ten. Daarnaast is er op zondag 22 oktober een 
afsluitende dienst in 
de Hervormde Kerk 
van Zegveld. Die 
dienst begint om 
09.30 uur en na 
afloop is er in De 
Voorhof koffie/
thee/limonade 
met lekkers. 
Iedereen is dan 
van harte welkom!
Binnenkort volgt een huis-aan-huis flyer met 
meer informatie over de VBW-week. We 
kijken uit naar een mooie week!

Het VBW-team
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Hieronder wordt door Paul Vonk, waarne-
mend secretaris, de belangrijkste punten die 
in de vergadering van het Dorpsplatform 
Zegveld van 20 juni 2023 op de agenda 
stonden op een rijtje gezet. De uitgebreide 
notulen kunt u ook lezen op onze website 
www.dorpsplatform.zegveld.net

Communicatie/samenwerking gemeente 
Er is door het Dorpsplatform Zegveld een 
krachtig signaal aan de gemeente afgegeven  
over de communicatie van de gemeente en de 
samenwerking met het Dorpsplatform. 

In de afgelopen periode was er een aantal 
zaken waarin de gemeente niet of matig met 
het Dorpsplatform heeft gecommuniceerd, 
hiermee is de leefbaarheid in het dorp niet 
gediend. Volgens het Dorpsplatform stond de 
gemeente in belangrijke onderwerpen met de 
rug naar het dorp toe en was er onvoldoende 
sprake van partnerschap. 

Als Dorpsplatform zijn we 'de oren en ogen' 
van het dorp en vormen we de verbinding tus-
sen de gemeente en de inwoners van Zegveld. 
Het Dorpsplatform komt bij voortduring 
op voor de leefbaarheid van Zegveld. Het 
Dorpsplatform vindt dat de gemeente onvol-
doende aansluiting heeft bij het dorp (weet 
niet wat er leeft, kan zich niet  verplaatsen in 
het gevoelen van het dorp). De aandacht lijkt 
meer bij het ‘grote Woerden’ te liggen dan 
bij een kleine kern als Zegveld. De gemeente 
schermt daarbij regelmatig met "wij hebben bij 
de gemeente heden onvoldoende capaciteit", 
maar dat is volgens het Dorpsplatform niet het 
hoofdprobleem. Er is op het gemeentehuis een 
cultuuromslag nodig.

Voorbeelden hiervan zijn de recente ontwik-
kelingen rond de Nijverheidsbuurt, maar ook 
de inzet met betrekking tot de leefbaarheid 
van het dorp is onvoldoende zichtbaar zoals 
het in stand houden van het verenigingsleven, 
meer haast bij de noodzakelijke woningbouw, 
ondersteuning Milandhof, etc. etc.. Inmid-
dels hebben de voorzitter en secretaris van 
het Dorpsplatform een stevig gesprek met de 
twee verantwoordelijke wethouders gehad 
en zijn de standpunten helder gemaakt. De 
komende tijd zal uitwijzen of er sprake is van 
een verbetering. 
 
Consultatiebureau 
Het Dorpsplatform heeft haar teleurstelling 
uitgesproken dat het consultatiebureau uit 
Zegveld is weggehaald. Onder het ‘mom’ van 
‘tekort aan personeel’ worden dit soort beslui-
ten genomen, terwijl niet transparant wordt 
gecommuniceerd hoe de prioriteiten worden 
gesteld. Het consultatiebureau heeft voor de 
jonge ouders een belangrijke functie, ook in de 
contacten met en tussen elkaar. Hieromtrent 
is in de gemeenteraad een motie aangenomen 
om te kijken of het mogelijk is deze voorzie-
ning weer in ons dorp terug te krijgen. 

Woningbouw
Het gebrek aan woningbouw heeft zichtbare 
gevolgen voor voorzieningen als scholen en 
verenigingen. Om deze in stand te houden 

moet het aantal inwoners minimaal op peil 
blijven; ook is een evenwichtige leeftijdsop-
bouw van de bevolking belangrijk. Er zal door 
de gemeente en het Dorpsplatform een avond 
georganiseerd worden omtrent mogelijke 
bouwlocaties. Verder is met de woningbouw-
vereniging (CAZAS) overleg gevoerd over 
de leegstaande woningen op de Molenweg. 
Binnenkort komt hierover nadere informatie 
in de Berichtgever. 
 
Bouwaanvraag kaasopslag Nijverheidsbuurt
Met de gemeente is enige tijd geleden afge-
sproken dat zij – vóórdat er besluiten worden 
genomen over de plannen op de Nijver-
heidsbuurt - met het Dorpsplatform overlegt 
over harde afspraken met betrekking tot het 
verlaten van de oude bedrijfslocatie bij het 
dorpscentrum, waardoor er een locatie voor 
woningbouw beschikbaar komt. Deze afspraak 
moet nog worden geconcretiseerd. 

Met de betreffende ondernemer zijn door het 
Dorpsplatform gesprekken gevoerd over het 
realiseren van bedrijfsruimtes voor (startende) 
Zegveldse ondernemers. Het plan om dit te re-
aliseren op het bouwperceel tussen Hoofdweg 
175 en 177 is door het Dorpsplatform afgewe-
zen. Dit zou de historische lintbebouwing ver-
storen en verkeersonveilige situaties opleveren 
omdat de toegang van meerdere bedrijfsunits 
via een aparte uitrit over het fietspad zou gaan. 
Het Dorpsplatform heeft ideeën ingediend om 
deze nieuwe bedrijfsruimtes op een deel van 
de vrijgekomen kavel Nijverheidsbuurt 13C 
(voorheen Promatrix) te realiseren. De onder-
nemer en de gemeente zijn positief over dit 
plan, het wordt nu verder uitgewerkt. Verder 
zal dan nog gesproken moeten worden over de 
toewijzing van de bedrijfsruimtes. 
Op de locatie tussen Hoofdweg 175 en 177 
zou volgens het Dorpsplatform het beste één 
woning met daarachter een bedrijfsruimte 
gebouwd kunnen worden. Dit was oorspron-
kelijk ook het plan in het bestemmingsplan 
uit 2011. Ook dit voorstel is door de gemeente 
positief ontvangen. 

Schade bedrijventerrein
De gemeente bezoekt op 21 september a.s. het 
bedrijventerrein om de schade door zwaar 
verkeer op te nemen. Vervolgens gaat de 
gemeente overleggen met het Dorpsplatform 
en aanwonenden over maatregelen om verdere 
schade te voorkomen. Betrokkenen zullen 
hiervoor worden uitgenodigd. 

Verkeer
De gemeente gaat met de bewoners van de 
nieuwe wijk Weidz in overleg over verkeers-
maatregelen om de wijk veiliger te maken. 
De geplande reconstructie van de Milandweg 
wordt hieraan gekoppeld. 
 
Bibliotheek en vrijwilligers
De gemeente heeft nog niet met de vrijwil-
ligers van de bibliotheek gesproken over de 
onrust die is ontstaan. Wel heeft een afvaardi-
ging van het DB van het Dorpsplatform een 
gesprek met de bibliotheekdirectie gehad over 
de ontstane situatie. Het Dorpsplatform zal de 
ontwikkelingen nauwgezet volgen. 

Centrumfuncties (situatie Milandhof, nieuw-
bouw school, etc.)
Er is een stuurgroep ingesteld (met hierin van-
uit ons dorp Mees Weststrate, Henri van Dam, 
Jasper Vennik en Paul Vonk) die plannen 
ontwikkelt met betrekking tot de Milandhof 
en andere centrumfuncties. Het is de bedoe-
ling dat er een nieuwe Milandhof (dorpshuis) 
wordt gebouwd, in combinatie met de Jorai-
school, de BSO, bibliotheek, sportruimte en 
mogelijk een restaurant. De bedoeling is dat 
dit alles komt op de begane grond. Daarboven 
kunnen appartementen worden gerealiseerd, 
waardoor weer ‘doorstroming’ in het dorp mo-
gelijk wordt. Hierover heeft in de Berichtgever 
van mei al het een en ander gestaan. Er komen 
nog informatieavonden voor de gebruikers 
van de Milandhof en inwoners. Met name zal 
het punt 'verkeer en parkeren' daarbij nadruk-
kelijk de aandacht hebben. 

Er is op 6 september jl. een bijeenkomst met 
de gemeente geweest waar de plannen zijn  
toegelicht. Het Dorpsplatform vindt het een 
mooi voorbeeld hoe een dorp met elkaar zo’n 
plan oppakt. Als dit plan slaagt, dan waarborgt 
dit een belangrijk deel van onze voorzieningen 
voor de komende 40-50 jaar. 

Losse puntjes 

de suggestie gedaan om te onderzoeken of 
een opkoopbeschermregeling voor wonin-
gen voor Zegveld is in te stellen. Deze zou 
dan zowel moeten gelden voor bestaande 
woningen als voor nieuw te bouwen 
woningen. Op die manier blijven meer 
betaalbare koopwoningen beschikbaar 
voor mensen die er zelf in gaan wonen.

-
beleid in ons dorp op de agenda worden 
gezet, omdat het Dorpsplatform signalen 
krijgt dat de huidige regeling niet goed 
functioneert. 

zomer vaak omhoog staat. Het Dorpsplat-
form vraagt zich af hoe dat uitwerkt voor 
de aanrijtijden van politie, brandweer en 
ambulance.  

de beurt om extra bomen te planten. Als 
er inwoners zijn die ideeën hebben waar 
deze extra bomen geplant zouden kunnen 
worden of hierover willen meedenken, 
dan kunnen zij zich bij het Dorpsplatform 
melden.  

Nieuws van het
Dorpsplatform

Zegveld
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Brasserie De Halve Maan 
Hazekade 20, 2411 PP Bodegraven, 06 14 44 55 11

www.brasseriedehalvemaan.nl

Na onze eerste zomer, kijken wij ook weer uit naar het 
volgende seizoen. 

��������	���
�������������������������������	���������	�
(maandag en dinsdag gesloten.) 

Van 25 september tot en met 8 oktober zijn wij gesloten 
��������	
	���. 

���������	��������������������	���������������������������
voor te bereiden. Er komt namelijk een nieuwe kaart aan!
���������������
�����������	������������������������-
��������	�����
���������������������������������	��������

mooie gerechten van wild buiten de kaart om. 
!��������������������������"���������������##����������
	���#������$������������%%��	�������	���&�Genieten!

Tot snel bij Brasserie de Halve Maan 

Broeksloot 
wint Zegvelds 
Stratenvoetbal  
(Een ingekomen 
bericht)

Enkele honderden deelnemers waren bij Siveo weer present 
bij het Zegveldse Stratenvoetbal. Uiteindelijk bereikten twee 
teams van de Broeksloot de finale, waarin Broeksloot 1 de Boltoncup 
pakte (1-0). 
Bij de allerjongsten walste het team van de Haak over de Kastanjelaan heen met 6-1. De oudere jeugd kende 
een uiterst boeiende finale waarin de Nieuwstraat pas na penalty’s Waterrijk er onder kreeg. 
Bij de jeugd was er ook weer een interessante strijd bij het penaltyschieten op de beste keepers van Siveo. Jens 
Kooijman en Isa Didden scoorden het beste en grepen dus de penaltybokaal.
 

Team BroekslootTeam Nieuwstraat jeugd

Isa Didden

Jens Kooijman

Team De Haak jeugd



De Berichtgever 7

Ook dit schooljaar is er weer Peuterspelen op 
de Jorai. Alle kinderen vanaf 2,5 jaar mogen 
komen, ook kinderen die straks naar een 
andere basisschool gaan.
Het is heel fijn dat we het lokaal van de Peu-
terpret mogen gebruiken en juf Annemieke 
is daar vanaf 8.30 uur om iedereen welkom te 
heten.
Tussen 11.00 uur en 11.30 uur kunnen de 
kinderen weer opgehaald worden.
Deze ochtend spelen we met elkaar, we zitten 
in de kring, maken een werkje en we eten en 
drinken iets met elkaar.

De data voor het Peuterspelen:
Vrijdag 13 oktober 2023
Vrijdag 10 november 2023
Vrijdag 8 december 2023
Vrijdag 12 januari 2024
Vrijdag 2 februari 2024
Vrijdag 8 maart 2024
Vrijdag 12 april 2024
Vrijdag 14 juni 2024

De kinderen die komen spelen nemen een tas 
mee met daarin verschoningsspullen en hun 
eten en drinken.
Bij vragen kunt u mailen naar annemieke@
jorai.nl

Alle peuters mogen ko-
men spelen op de Jorai

Geslaagde Meijerie 
Op 2 september jl. was het een gezellige 
drukte achter de RK kerk in De Meije. De 7e 
editie van de Meijerie vond weer plaats. Met 
prachtig weer was iedereen in een opper-
beste stemming. Voor de kinderen was er een 
springkussen, je kon geschminkt worden. Er 
waren kraampjes met allerlei waren. Tijdens 
de verloting kon je een glaasje drinken of een 
lekkere hamburger eten. Het was weer een 
geslaagde middag!

Meijeloop 2023: Een spek-
takel van snelheid en uithou-
dingsvermogen

Op maandagavond 28 augustus 2023 vond 
de 56e editie van de Meijeloop plaats, een 
jaarlijkse hardloopwedstrijd die geliefd is bij 
zowel ervaren atleten als enthousiaste begin-
ners. Met maar liefst 150 deelnemers aan de 
start was het evenement een ware viering van 
sportiviteit en gezelligheid. Ieder jaar staan 
drie afstanden op het programma, de 2, 6,6 en 
15 km.

De strijd begon met de 6,6 km race voor 
vrouwen, waar Nathalie Klaassen als eerste de 
finishlijn passeerde in een indrukwekkende 
tijd van 26.09, gevolgd door Marit de Rooij en 
Liesbeth Windhorst. Bij de mannen was het 
een strijd tussen de broers Westmaas. Yorick 
Westmaas ging met de eerste plaats ervandoor 
in een tijd van van 24.54, zijn broer Jesse 
Westmaas werd tweede en Jeffrey Wolswijk 
derde.

Voor degenen die houden van een grotere uit-
daging, was er de 15 km race. Hierin stak Evita 
Hoogeveen er met kop en schouders bovenuit, 
met een glansrijke overwinning in 1.02,24. 
Lisette Verleun en Marlène Straathof volgden 
op de tweede en derde plaats.

Bij de mannen was Niek Dekker de onbetwiste 
kampioen op de 15 km, met een opmerkelijke 
tijd van 49 minuten en 15 seconden. Marc de 
Bruin en Dave Stolwijk maakten het podium 
compleet.

De Meijeloop 2023 was een avond vol adre-
naline, prestaties en gezelligheid, waarbij de 
deelnemers hun grenzen verlegden en samen 
de liefde voor hardlopen vierden. We kijken 
alvast uit naar de 57e editie van dit geweldige 
evenement!

(een ingekomen bericht) 

Schooljaar 2023-2024 is van start! 
De eerste ochtend was er inloop voor de 
ouder(s)/verzorger(s) met koffie, thee en 
iets lekkers. Voor alle leerlingen lag er een 
creatieve startopdracht klaar. Naast alle lessen 
is er aan begin van het schooljaar natuurlijk 
extra aandacht voor groepsvorming en leuke 
samenwerkingsopdrachten. 
Daar hoort knutselen voor de Meijerie ook 
bij! Want op zaterdag 2 september 2023 was 
het weer zover. Wat was het een ontzettend 

Wij gaan weer naar school…….en naar de Meijerie!

geslaagde dag! Op het Milandkraampje had-
den we foto/kaarthouders van de onderbouw, 
versierde terracotta potjes van de midden-
bouw, insectenhotels en waxinelichthouders 
gemaakt door de bovenbouw. 
Er was weer van alles te doen: van het spring-
kussen tot schminken en van knutselen tot Oud 
Hollandse spelletjes. Er waren prachtige prijzen 
te winnen bij de loterij en het mooie weer 
werkte ook enorm mee. En natuurlijk onder 
het genot van een hapje en een drankje, gezellig 
bijkletsen met de buurt. Wij bedanken iedereen 
voor het organiseren van deze leuke editie. 
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In het rondje langs de wethouders van de 
gemeente Woerden zijn we aangekomen 
bij wethouder Ad de Regt. Interessant is de 
vraag: Hoe komt hij als geboren Zeeuw in 
Woerden terecht?

Korte levensloop
Adriaan Marinus de Regt werd op 17 novem-
ber 1957 geboren in Ellemeet, een klein dorp 
op Schouwen-Duiveland, in de provincie 
Zeeland. Hij was de jongste in het gezin van 
drie jongens. Zijn vader was daar politieagent. 
Toen Ad een half jaar oud was, werd zijn vader 
aangesteld als politieagent in Meliskerke, een 
klein dorp in het hart van Walcheren. Hier 
ging Ad naar de lagere school. Op 8-jarige 
leeftijd verhuisde het gezin De Regt naar Kort-
gene op Noord-Beveland. Vader De Regt kreeg 
hier een kantoorbaan bij de politie tot zijn 
pensioen. Het was nog wel even een dingetje 
waar Ad de lagere school moest vervolgen. 
Meliskerke had een eigen christelijke basis-
school en Kortgene had geen christelijke basis-
school, wel een openbare school. Dit gaf nog 
wel enige discussie binnen het gezin, maar de 
dichtstbijzijnde christelijke lagere school was 
12 km fietsen. Dat kon je toch een achtjarig 
jongetje in een heel nieuwe woonomgeving 
niet vragen. Uiteindelijk is er, tegen hun prin-
cipes in, gekozen voor de openbare school.  
De middelbare school werd gevolgd in Goes. 
“Ik deed de opleiding gymnasium B aan het 
Christelijk Lyceum voor Zeeland. Hoewel ik 
niet echt een bètaman ben, kan je met een 
B-diploma meer kanten uit. Het was voor 
mij naar Goes wel iedere dag 15 km heen en 
15 km terug fietsen door het vlakke Zeeuwse 
land. Na het behalen van mijn diploma ben 
ik Nederlandse Taal- en Letterkunde gaan 
studeren aan de Universiteit van Utrecht. 
Nadat ik na vier jaar mijn kandidaatsdiploma 

had behaald, ben ik een zogenaamde doctorale 
kopstudie gaan doen, nl. Massacommunicatie 
en Theaterwetenschappen (Dramaturgie).” 

Inmiddels had Ad ook zijn huidige vrouw 
Anneke van Schaik, ook een Zeeuwse, leren 
kennen tijdens hun studie in Utrecht. Anneke 
studeerde logopedie. In 1983 zijn ze in Utrecht 
getrouwd. Het burgerlijk huwelijk vond plaats 
in het prachtige stadhuis van Utrecht, waarna 
het huwelijk kerkelijk werd ingezegend in de 
Sint Janskerk in Utrecht. Zij gingen aan-
vankelijk wonen in Utrecht, daarna in het 
Westlandse De Lier. Ad en Anneke kregen in 
die periode drie kinderen, eerst een jongen, 
daarna een meisje en tot slot nog een jongen. 
Zij zijn inmiddels ook de trotse  opa en oma 
van een jongen. “Opa worden vind ik echt een 
heel bijzonder gevoel. Het tweede kleinkind 

is op komst. Dat wordt een meisje.” In 1997 
kwamen zij in Papekop wonen, gemeente Ou-
dewater, dicht bij de grens met Woerden. 

Van leraar tot hoofd communicatie en eigen 
bedrijf
“Met een doctorale kopstudie Theaterwe-
tenschappen en een kandidaats Nederlands 
behaalde ik het doctorale diploma in beide 
studierichtingen. Daardoor had ik ook een 
eerstegraads lesbevoegdheid in de Neder-
landse Taal- en Letterkunde. Daarmee kon ik 
leraar worden en ik werd al snel aangenomen  
op een havo/vwo-school in Veenendaal. Op 
de betreffende school was schooltheater in die 
tijd heel belangrijk, dat speelde duidelijk mee 
in de keuze van de school tussen een enorme 
hoeveelheid kandidaten dat in die tijd sollici-
teerde naar het leraarschap.. 
In 1986 ben ik in het communicatievak terecht 
gekomen, ook in de onderwijssector. Ik werd 
woordvoerder van de besturenorganisatie in 
het protestants-christelijk onderwijs. Daar 
waren bijna alle protestants-christelijke 
scholen bij aangesloten. Het was toen een heel 
invloedrijke lobbyorganisatie. Ik heb bin-
nen deze organisatie ontzettend veel geleerd, 
fantastische directeuren en heel deskundige 
collega’s gehad en ben daar nog steeds blij mee. 
In deze periode is ook mijn liefde voor politiek 
ontstaan.” 

Van 1990 tot en met 1998 werkte Ad o.a. als 
manager opleidingen bij Van der Hilst in 
Amersfoort; als senior consultant/lid van het 
management bij Pauw & Van Spaendonck 
Public Affairs in Den Haag en als hoofd com-
municatie en Public Affairs bij het Verenigd 
Streekvervoer Nederland in Utrecht.

In 1997 is Ad voor zichzelf begonnen. Hij 
werd directeur-eigenaar van De Regt Strategie 
& Communicatie BV. Het bedrijf is actief op 

Ad de Regt, manager, coach en bestuurder

Machinehandel, Verhuur en Reparaties

G. Donselaar & Zn.
De firma Donselaar verhuurt, repareert en handelt in heftrucks, hydraulische 

kranen en motoren. Verder leveren wij hydraulische slangen en toebehoren.  

            Ook voor constructiewerk en het lassen van ijzer, roestvast staal en 

aluminium kunt u bij ons terecht.

Wilt u meer weten? 

Kom naar Nijverheidsbuurt 5 in Zegveld of 

neem vrijblijvend contact met ons op:

marceldonselaar@ziggo.nl

8

Wij gaan
weer naar
school!
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het gebied van bestuursadvisering, coaching 
en training en heeft vele interim en crisisop-
drachten gedaan. Bijna allemaal in het lokaal 
openbaar bestuur. 

Politieke loopbaan
Ad is van origine een CDA bestuurder. Van 
2014 tot 2016 werd hij voor deze partij wet-
houder in de gemeente Oudewater. “Ik kreeg 
de portefeuilles Sociaal Domein en Financiën 
toebedeeld. In 2017 nam ik zitting in het 
zakencollege van de gemeente IJsselstein. De 
wethouders hadden geen binding met een 
fractie in de gemeenteraad.  Dit zakencol-
lege werd gevormd na een aantal bestuurlijke 
crisissen rondom de ambtelijke fusie met de 
gemeente Montfoort. Het was aan ons om het 
gemeentebestuur weer uit het slop te trekken.” 
Hij werd wethouder en 1e locoburgemeester 
en kreeg de portefeuilles Sociaal Domein, 
Onderwijs, Recreatie en Toerisme. 

“Na de gemeenteraadsverkiezingen in 2018 
werd ik gevraagd als formateur van het college 
dat in 2018 in Woerden is aangetreden. Er 
werd een coalitie gevormd tussen CDA, Lijst 
van der Does, D66 en ChristenUnie/SGP.” 
Ad volgde in februari 2021 Arthur Bolder-
dijk op die wethouder was namens Lijst van 
der Does. Bolderdijk was om privé redenen 
gestopt. Natuurlijk kwam gelijk de vraag op of 
een CDA-er in hart en nieren wethouder kan 
zijn voor Lijst van der Does. Ad vertelt: “Lijst 
van der Does en ik hebben daar uiteraard goed 
over gesproken, ik heb daar stevig over nage-
dacht en met vertrouwelingen ook binnen het 
CDA over gesproken. Belangrijk voor mij was: 
ik kon mij goed vinden in de speerpunten van 
Lijst van der Does, met name op terreinen als 
natuur, milieu en degelijke financiën sluit dat 
erg aan bij mijn eigen opvattingen.”
Na de verkiezingen in 2022 werd Ad opnieuw 
wethouder namens Lijst van der Does. In zijn 
portefeuille zitten o.a. natuur en milieu, ver-
keer, maar ook openbare ruimte en erfgoed en 
monumenten. Verder gaat hij als wethouder 
over gemeentelijk vastgoed en grondbedrijf. 

Hij is bovendien coördinerend wethouder 
landelijk gebied en dat is voor Woerden met 
zijn uitgestrekte landelijke omgeving en de 
grote uitdagingen zoals stikstof, bodemdaling, 
waterkwaliteit een stevige uitdaging. Ook al 
is het provinciaal bestuur daarbij de eerstver-
antwoordelijke: het gaat ook om de toekomst 
van de Woerdense agrariërs en om natuur-
behoud.. “Ik ben nu feitelijk voor de vierde 
keer wethouder en heb voor de vierde keer de 
eed afgelegd. Er is eigenlijk niets mooier dan 
te besturen op lokaal niveau. Dan kun je als 
bestuurder de mensen zelf spreken, zelf in de 
ogen zien om wie het gaat, de mensen voor 
wie je je werk doet.”

Wat kan Ad voor Zegveld doen?
“Ik ben trots op het feit dat de gemeente Woer-
den op een fatsoenlijke manier met z’n dorpen 
omgaat. Dat de belangen van de dorpen net 
zo zwaar wegen als die van de stad. Dat ze 
qua aandacht altijd op ons kunnen rekenen. 
Als wethouder van het landelijk gebied ben 
ik bij verschillende boeren, ook in Zegveld, 
geweest en ik heb groot respect voor hen 
die toekomstgericht met hun bedrijf bezig 
zijn te midden van alle problemen rondom 
stikstof, bodemdaling, waterbeheer, biodiver-
siteit en dergelijke. Ik heb een boerenoverleg 
in het leven geroepen waaraan ook boeren 
uit Zegveld deelnemen. Ik probeer altijd de 
balans te zoeken: de belangen van de boeren 
te behartigen, maar ook van het natuurbeheer. 
We zien uit de praktijk wat er op het platte-
land afkomt. En daarom wil ik me vanuit de 
gemeente in diverse regionale en provinciale 
overleggen ook sterk maken voor een gezonde, 
duurzame toekomst voor agrariërs. Het zijn 
wel onze inwoners, het zijn onze ondernemers. 
Onze dorpen zijn ondenkbaar en onbestaan-
baar zonder agrariërs die bovendien vaak ook 
natuurbeheerders zijn.  
Daarnaast komen er regelmatig onderwer-
pen op tafel die in het landelijk gebied aparte 
aandacht vragen. Een voorbeeld is de Ameri-
kaanse rivierkreeftenplaag. In eerste instantie 
is het Waterschap dan aan zet maar wij werken 

nauw met de HDSR (Hoogheemraadschap De 
Stichtse Rijnlanden) samen, ook op dit vlak. 
Het is belangrijk dat Woerden de lobby on-
dersteunt om de wet te veranderen zodat het 
afvangen van rivierkreeften door meer mensen 
mag worden gedaan dan nu het geval is.”

Ad is ook de wethouder die gaat over het 
pand van de brandweer, want dat is immers 
vastgoed. “Nu besloten is om het oude ken-
merkende pand te restaureren, ben ik daar erg 
blij mee. Ik ben als wethouder ook verant-
woordelijk voor het verkeer en mobiliteit. De 
wegen in Zegveld zijn door de jaren heen altijd 
al een enorme kostenpost geweest omdat ze op 
veengrond liggen. In de nieuwbouw hebben 
we bij het ophogen van de straten al diverse 
methoden uitgeprobeerd om het zakken 
tegen te gaan. Met de resultaten hopen we op 
termijn ons voordeel te doen. 

Hobby’s
In zijn spaarzame vrije tijd is Ad nog actief bij 
de PGO, de Protestantse Gemeente Oudewater 
waar hij kerkelijk bij betrokken is. Daarnaast 
sport hij, leest vooral veel in vakanties, is actief 
met zijn gezin en tuiniert erg graag. En vooral 
voor wat betreft dat laatste: in zijn grote tuin is 
altijd wat te doen!

Tot slot
“Ik vind het heel eervol om in Woerden 
wethouder te zijn. Woerden is een prachtige 
stad met een rijke, bijzonder geschiedenis 
en vele uitdagingen voor de toekomst. En de 
dorpen zijn mooie eigen gemeenschappen met 
een eigen identiteit die je moet koesteren. Dat 
maakt de mensen ook zo verschillend en dat 
blijft altijd boeiend. Bestuurlijk gezien komt 
in het wethouderschap heel veel samen wat ik 
in mijn werkzaam leven heb geleerd en ik pro-
beer hier voor Woerden en dus ook Zegveld 
voordeel uit te halen. Je bent wethouder voor 
de hele raad en de hele gemeenschap, inclusief 
de dorpen. Het algemeen belang staat voorop. 
Ik vind het heel belangrijk om dit steeds voor 
ogen te houden.”

KMNKOOMAN MECHANISATIE 
NOORDEN

�������	��
	�������������������������0172 - 407 295

De beste zorg 
voor al uw 

tuinmachines!!

Beschoeiingen

Vlonders

Hekwerken

Tuinschermen

Grondwerk

Erfverharding

W. J. VONK                ZEGVELD

Bel gerust voor een passende 
oplossing, informatie of een 
vrijblijvende offerte. 

06 22335240

�������	
�
aan huis 

in Zegveld en 
�������

Emilyshairdesignzegveld@gmail.com
06 22 33 52 40
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We blijven nog even in de Meije. Op 
nummer 282 woont Roland van Niekerk. Hij is 

-

pilsje op. 

���Sarah Jennita 

Erf 11 werd op 14 
februari in het zon-
netje gezet met een 
groot spandoek aan 

laat niets te wensen 

Je bent zorgzaam en 

nog steeds energiek! 

kon niet meer stuk. 

��Velen zullen deze Abraham gemist heb-
ben. Niet zo vreemd als je in een straat woont 

Wilco Berghoef uit de Korensloot 14 werd op 

leeftijd en daarmee ook Abraham omarmt. 

��Op 28 mei troffen 
we een groot spandoek 
en een Abraham aan in 

Verburg aan de Juliana-
laan 7. Op het span-

met een volle bos haar. 
Het bijzinnetje geeft 
echter de waarheid aan, 
want op het spandoek 

nog geen enkele grijze 
haar! (och had ik ze 

kon er hartelijk om 
lachen. 

��Op 8 juni was het feest aan de Kastanjelaan 4. 
Voor wie er langs reed, kon het niet ontgaan. Connie 

��Op de laatste dag van ons halfjaarlijk-
-

lieten dit niet ongemerkt voorbij gaan. 
Volgens hen betekent dit dat er nu ook 
aan de Boschsloot brandgevaar dreigt.

Dit gebeurde er in het eerste halfjaar van 2023
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op 3 maart een halve eeuw oud werd. 
Harald mag graag een rondje Nieuwkoop 
fietsen, vandaar deze Abraham. 

��Ook Han-
neke Kastelein 
woont aan de Mid-
denweg, en wel op 
nummer 57. Op het 
spandoek dat we 
op 24 april aantrof-
fen is er bij haar 
zelfs al brandgevaar 
als je 65 kaarsjes 
uitblaast. Volgens 
ons is de Mid-
denweg één grote 
brandbare straat. 

gewaarschuwd. 

��

�� -
kele dagen te zien aan de Hoofdweg 129. Het was opgehangen voor 
John en Bianca Balvert die 12 juni 25 jaar getrouwd waren. Met de 
kinderen zijn ze heerlijk pizza wezen eten en een feestje voor familie 
en vrienden stond in de planning. 

��
Methorst uit de Prinses Beatrixstraat 13 
bij het spandoek dat op 13 juni voor 
in de tuin stond. Maar wat wil je als er 

���Op 17 juni was 
het groot feest aan 
de Hoofdweg 76. Een 
Sarah in een wijnton 
doet vermoeden dat 
de persoon die het 
betreft graag een 
wijntje lust. Nou, ver-
telt Karen Schurink 

lust best een wijntje, 
maar ik vind gezellig-
heid veel belangrij-
ker.” Gezellig was het 
in ieder geval achter 
de woning waar haar 
vijftigste verjaardag 
met familie en vrien-
den uitgebreid werd 
gevierd. 

��
de Middenweg 
49 werd op 15 

buren zorgen er 
wel voor dat als 
iemand een speciale 
leeftijd bereikt, dit 
via een spandoek 
wereldkundig wordt 
gemaakt. Maar of er 
direct brandgevaar 

uitblaast, dat valt te 
betwijfelen. 
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De afgelopen maand bracht De Berichtgever 
tot driemaal toe het bloemetje van de maand 
bij echtparen of een persoon die een jubileum 
te vieren hadden.

Het eerste bloemetje van de maand brachten 
we bij Arend en Lies Muller. Zij wonen aan de 
Nieuwstraat 21 en waren 3 augustus jl. 50 jaar 
getrouwd. Arend is op 31 juli 1952 geboren 
aan de Broekerweg in ons dorp. Hij was num-
mer tien in een gezin van twaalf kinderen. Na 
de lagere school volgde Arend een opleiding 
voor het poeliersvak. Hij ging werken bij 
Pluimveeslachterij Visser in Woerden om 
vervolgens bij een poeliersbedrijf in Utrecht 
aan de slag te gaan. Weer enkele jaren later 
werd Arend chef in een grote kippenwinkel in 
Alphen aan den Rijn. “Hier kon ik laten zien 
dat ik een vakman was.” Arend zit op z’n praat-
stoel en kan schitterende verhalen vertellen. 
Zo ook het verhaal dat hij zijn militaire dienst 
in ‘t Harde volgde als chauffeur/kok. Daar 
ontmoette hij zijn neef Aart Kleinveld. “Ik had 
hem nooit herkend.” Lies zit te genieten als 
Arend verhalen van vroeger vertelt. 
Haar naam is gevallen, Lies van de Sluis. Zij 
is geboren op 23 september 1953 in Wage-
ningen. Het gezin woonde in een woning op 
het terrein van  De Blauwe Kamer. Ook Lies 
komt uit een gezin met twaalf kinderen, zij 
was nummer vijf. De lagere school werd eerst 
in Wageningen gevolg. Toen zij in de tweede 
klas zat verhuisde het gezin naar Renkum en 
werd daar de lagere school verder gevolgd. Na 
de lagere school ging Lies werken in Verpleeg-
huis Heidestein in Heelsum. 

Arend en Lies hebben elkaar leren ken-
nen bij een broer van Lies, nl. Adrie van de 

Sluis. Hij was getrouwd met Jannie Verhoog 
en zij woonden in een houten huisje aan de 
Molenweg. Op 3 augustus 1973 zijn ze voor 
de burgerlijke stand getrouwd in Oosterbeek. 
De trouwfoto’s werden gemaakt bij Kasteel 
Doorwerth, een prachtige locatie. Zij hebben 
het eerste halfjaar ingewoond bij Wil Wal-
lenburg, een zus van Arend in de Dorpsstraat. 
Daarna gingen zij wonen in de Clausstraat. De 
hoge huurkosten van ƒ 145,00 per maand was 
wel een dingetje. Toen zij na een halfjaar aan 
een woningruil konden meedoen, hoefden zij 
hier niet lang over na te denken. Binnen een 
week moesten zij verhuizen naar de Nieuw-
straat 25 waar de huur een stuk gunstiger was, 
nl. ƒ 23,00 per week. Een bedrag dat wekelijks 
opgehaald werd door Piet Versluis. 

De laatste 16 jaar voor zijn pensioen heeft 
Arend als vrachtwagenchauffeur en plan-
ner gewerkt bij Vervoersbedrijf A.J. van den 
Hoogen & Zn. in Oudewater. “Ik heb daar 
o.a. planten van kwekers uit Boskoop naar de 
veiling gebracht. Het was hard en lang werken. 
Soms stond ik ‘s nacht om drie uur op en 
kwam ‘s avonds om zeven uur thuis. Nu werk 
ik nog een paar uur in de week bij poelier 
Karsemeijer in Woerden en onderhoud de tuin 
op een paar adressen. 

Drie jaar geleden verhuisden ze naar de wo-
ning Nieuwstraat 21 waar vroeger de familie 
Van de Geer woonde. We zitten heerlijk in de 
achtertuin met uitzicht op de kastanjeboom 
die de familie Van de Geer heeft geplant toen 
dochter Carla in 1958 werd geboren. “Gezien 
het verhaal achter deze boom, zullen wij deze 
boom nooit weghalen.”
Lies en Arend kregen twee kinderen en heb-
ben 5 kleinkinderen. Toen de kinderen op 
de middelbare school zaten, heeft Lies nog 
gewerkt in de Thuiszorg in Woerden. 
Op zaterdag 26 augustus hebben zij hun gou-
den jubileum met familie, vrienden en kennis-
sen gevierd in Gasterij De Milandhof. 

Zeger en Woutrina Kastelein
Het tweede bloemetje brachten wij bij Zeger 
en Woutrina Kastelein van de Broeksloot 
45. Op 10 augustus jl. waren zij vijftig jaar 
getrouwd. 
Zeger is op 1 december 1943 in ons dorp 
geboren en ook zoals dat heet getogen. Na de 
lagere school volgde Zeger nog een jaar de 
VGLO (Voortgezet Gewoon Lager Onderwijs) 
in Woerden aan de Leidsestraatweg. Daarna 
ging hij naar de Landbouwschool aan de 
Nieuwendijk in Woerden. Al op jonge leeftijd 

De Berichtgever zegt het met bloemen

 Salon La Sonrisa

Esensa Mediterana 
natuurlijke verzorging voor elke huid! 
Verkrijgbaar bij Salon La Sonrisa
www.esensamediterana.nl 
Tel. 06-28899367      

 R. Keijzer

 A. Vergeer

 Boschsloot 30 - 3474 HK Zegveld

 Telefoon 0348-407238/407069

 Telefax    0348-407560
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leerde Zeger melken en op twaalfjarige leeftijd 
had hij het onder de knie. Traditiegetrouw 
kreeg hij daarom van zijn vader een polshor-
loge. Het gevolg was wel dat Zeger ‘s morgens 
om vier uur uit bed moest om te helpen bij 
het melken, daarna naar school en uit school 
weer helpen met melken. “Na de Landbouw-
school ging ik thuis op de boerderij werken. 
Dat is nooit gevraagd, maar dat ging gewoon 
zo. Je was de oudste zoon, dus jij kwam op de 
boerderij.”
In 1968 volgde Zeger de Middenstandsoplei-
ding bij Instituut Boelkes in Woerden. Daar 
leerde hij Woutrina Verrips kennen en het 
klikte tussen beiden. Na vijf jaar verkering zijn 
ze getrouwd.

Woutrina is op 10 juni 1950 geboren in 
Nieuwerbrug waar ze ook de lagere school 
volgde. Zij was de oudste in een gezin met al-
leen maar meiden, zij had nog twee zussen. In 
Bodegraven werd de huishoudschool gevolgd 
en daarna ging zij, net als Zeger, thuis op de 
boerderij werken en ook zij moest helpen bij 
het melken van de koeien. Daarnaast was zij 
oproepkracht bij het Hervormd Gemeentecen-
trum ‘t Anker in Bodegraven, een gebouw dat 
naast kerkelijke activiteiten ook werd verhuurd 
voor recepties, bruiloften, vergaderingen e.d. 

Het burgerlijk huwelijk van Zeger en Woutrina 
vond plaats op het gemeentehuis van Bode-
graven, waarna het huwelijk kerkelijk werd 
ingezegend in de hervormde kerk van Bode-
graven door ds. W. Balke. De trouwtekst die zij 
meekregen was uit Psalm 37:5: ‘Wentel uw weg 
op den Heere, en vertrouw op Hem; Hij zal 
het maken’. Het bruiloftsfeest werd gegeven in 
genoemd centrum ‘t  Anker. 

Zeger en Woutrina gingen wonen op boerde-
rij ‘Bij Dorp’ van de ouders van Zeger aan de 
Hoofdweg 18. Zij verhuisden naar een nieuwe 
bungalow aan de Hoofdweg 38. De ouders 
van Zeger hadden altijd kaas gemaakt en toen 
Woutrina op de boerderij kwam, nam zij het 
kaasmaken over. Zo’n 25 jaar hebben zij dit 
gedaan, totdat Leon, hun zoon, besloot geen 
boer te worden. Hiermee gingen de plannen 

om elders in het land een grotere boerderij 
te kopen/stichten in de ijskast. In 2017 is de 
boerderij verkocht en na drie maanden tijde-
lijk in een woning van broer Leo te hebben 
gewoond, kwamen zij in januari 2018 naar 
de Broeksloot 45. Zeger en Woutrina kregen 
twee kinderen, Leon en Colinda en hebben vijf 
kleinkinderen. 

Zeger heeft zo’n 14 jaar gezongen bij het man-
nenkoor Con Forza in Woerden. “Dit jaar ben 
ik om diverse redenen gestopt. Fietsen doe ik 
bijzonder graag en is voor mij puur ontspan-
ning. Minstens viermaal per week doet ik een 
rondje Bodegraven, een route van 28 kilome-
ter. Halverwege stopt ik meestal bij mijn broer 
Leo om even bij te kletsen en/of kaas te halen. 
Verder heb ik bij de verkoop van de boerderij 
een stukje land voor mezelf uitgehouden waar 
ik nu een groentetuin heb, samen met onze 
voormalige dorpsagent Rinus van der Does.”
Woutrina is lange tijd lid geweest van Passage 
en hielp mee bij het organiseren van een reisje. 
“Nu ben ik nog actief bij het Zonklankteam 
van de hervormde gemeente, waar op verzoek 
muziek en liederen gedraaid worden voor o.a. 
jarigen en zieken. Verder mag ik graag hand-
werken, borduren of breien. 
Zowel Zeger als Woutrina houden van lezen. 
Zeger: “Ik heb de halve Bibliotheek al gelezen.” 
Op 18 augustus jl. hebben zij het gouden 
jubileum met familie en vrienden gevierd in 
Gasterij De Milandhof. “We zijn ontzettend 
dankbaar dat we dit jubileum kunnen vieren.”

De Berichtgever heeft beide gouden echtpa-
ren gefeliciteerd met hun jubileum en liet dit 
vergezeld gaan met een bloemetje. Daarbij 
wensen wij hen nog heel veel goede, gezonde 
en mooie jaren.

Het derde bloemetje ging niet naar een 
echtpaar dat zoveel jaar getrouwd was, maar 
naar een echtpaar dat al 25 jaar klaar staat 
voor iedereen die iets te vieren heeft of om 
wat voor reden dan ook gebruik willen maken 
van Gasterij De Milandhof. Het betreft de 
bedrijfsleider van De Milandhof, Lauw Uitten-
bogaard. Op 1 juni jl. was hij 25 jaar in dienst 
en De Berichtgever vond dat er in dit geval 
een uitzondering gemaakt mocht worden bij 
een 25-jarig dienstverband. En als we Lauw 
zeggen, dan betrekken wij natuurlijk ook zijn 
vrouw Wil bij dit jubileum, want zij zijn echt 
een twee-eenheid. 
Lauw vertelt: “In die 25 jaar is De Milandhof 
naast ons gezin wel ons leven geworden. Wij 
vinden dat De Milandhof er voor iedereen be-
hoort te zijn. Er is maar een heel klein gedeelte 
van de Zegveldse bevolking die geen gebruik 
maak van onze faciliteiten. Als mensen komen 
met een plan, dan gaan we kijken of we het 
plan ten uitvoer kunnen brengen. In 99 van 
de 100 gevallen lukt dat. We gaan helpen om 
dat te realiseren. Dat vinden we leuk om te 
doen. Gelukkig krijgen we heel veel positieve 
reacties. Wij zijn dienende en willen het de 
mensen naar hun zin maken. Wij vinden dat 
De Milandhof ook een sociale functie heeft. 

Neem nu het Zegvelds Diner. Iedere keer zit 
de Polderzaal tjokvol. Tegen kostprijs kunnen 
de mensen hieraan deelnemen, ook dankzij 
de hulp van Welzijn Zegveld bij het diner. 
Natuurlijk hopen we hierbij door mond-tot-
mond reclame dat families weer een keer 
terugkomen.”
Wil vertelt: “Toen wij hier 25 jaar geleden 
binnenkwamen was het schip bijna gezon-
ken. Het eerste wat we deden was de bak met 
administratie opruimen, een hele klus. Daarna 
hebben we De Milandhof beetje bij beetje 
opgebouwd, de zaak geschilderd, opnieuw 
aangekleed en gezellig gemaakt.”
Lauw kan een beroep doen op een fantastisch 
team aan personeel. “We hebben inclusief kan-
toor personeel en oproepkrachten 47 man in 
dienst. We kunnen dat qua hulpen omschrij-
ven als een kleine harde schil en daaromheen 
een flexibele schil.” Het gebeurt niet zelden dat 
De Milandhof op een dag 450 mensen in huis 
heeft gehad. “Dan zijn het lange dagen, alles 
moet voorbereid worden en iedereen moet 
eten en drinken.”
Regelmatig verzorgt Lauw ook buiten De 
Milandhof de catering bij o.a. bedrijfsfeesten 
of een barbecue. Natuurlijk stralen we als 
Milandhof ook een stuk commercie uit, maar 
dat hoort er bij. Uiteindelijk moeten we ook 
verantwoording afleggen bij het bestuur en die 

proberen we ook zoveel mogelijk uit de wind 
te houden.”
In de afgelopen 25 jaar is De Milandhof 
meerdere keren verbouwd/gerestyled. “Inmid-
dels hebben we het derde rondje gemaakt qua 
styling.” Na enkele moeilijk jaren in verband 
met corona, gaat het gelukkig weer goed. Wij 
Zegvelders zijn Lauw heel dankbaar voor de 
afgelopen 25 jaar, waarbij hij zich soms wel 60 
tot 80 uur per week inzette voor ‘zijn en onze 
zaak’. 

Lauw besluit: “Het is oog hebben voor detail 
en oog hebben voor de mensen.”

Namens alle Zegvelders heeft De Berichtgever 
als dank voor het vele werk dat Lauw en Wil 
de afgelopen 25 jaar voor ons dorp  in De 
Milandhof hebben gedaan hen het bloemetje 
van de maand overhandigd en wenst hen nog 
vele goede en gezonde jaren toe.
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Tel. 06-53 20 95 66
vdknaapsloopwerken@gmail.com

Hoofdweg 144 - 3474 JK Zegveld
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Voor:

Theo Westerink 
op de Hoofdweg 111 in Zegveld

Bestel uw kaas en nootjes via 

een bericht naar 0652648841

en haal uw bestelling af bij:

T.A. BLONK
Onderhoud & Dienstverlening
+�����������������		��	�����+������	,�+����

MIDDENWEG 37  3474 KC ZEGVELD  |  TEL 0348 691100

Onze stroopwafels
een klasse apart!!!

Te goed voor verpleeghuis, maar wel hulp nodig?

Voor ouderen zelf of mantelzorgers die ondersteuning kunnen
gebruiken. Begeleiding aan huis particulier of via PGB.
Denk aan: aanbrengen structuur, begeleiding naar ziekenhuis, 
administratie, huis ontspullen. 

Verhogen zelfredzaamheid zodat u langger 
thuis kan blijven wonen.

Aangesloten bij Landelijk Netwerk 
Seniorencoaches.

Anja Boers  06 11 06 39 39

www.lderly.nl

(Lderly verleent geen medische hulp)



Hollanders overklassen Friezen in 
polsstoktweekamp van hoog niveau.
Eens per jaar is er die wedstrijd, ‘De tweekamp’ 
genoemd, waarin de polsstokverspringers als 
team strijden voor de overwinning. Dit keer 
vond deze bijzondere wedstrijd plaats op 1 juli 
bij de polsstokvereniging van Zegveld. Het is 
een wedstrijd waarin persoonlijke belangen 
even opzij gezet moeten worden en er voor het 
team gestreden wordt. Team Holland straalde 
vertrouwen uit en was vastberaden om deze 
teamstrijd te winnen. En dat lukte hen! Met 
een verschil van maar liefst 11,29 m werd de 
overwinning behaald door de Hollanders. 
Bij Omroep Fryslan werd deze wedstrijd live 
uitgezonden 
en op hun 
site stond 
een leuk 
bericht. Zie 
bijgaande 
foto met 
als tekst: 
'Hollandse 
fierljeppers 
winnen 
thuiswed-
strijd in 
Zegeveld met groot verschil.' Of hier bewust 
Zegeveld was geschreven is ons helaas niet 
duidelijk geworden.

Bij de senioren categorie werd de grootste 
overwinning voor Holland behaald. Het 
verschil tussen Holland en Friesland was 
hier maar liefst 5,99 m! Dit is een prachtige 
teamprestatie van de Hollandse senioren, 
waarin alle Hollandse springers de 18-meter 
grens wisten te passeren. De dames van team 
Holland hebben dit seizoen een ware transfor-
matie ondergaan. Tijdens de tweekamp was 
het van belang dat ze de vooruitgang ook als 
collectief lieten zien. En dat lukte hen, al bleef 
het tot de laatste sprong toe spannend. Met 
een verschil van slechts 77 centimeter werd 
ook daar een basis gelegd voor de teamover-
winning. Nog zo’n leeftijdscategorie waarin het 
onwijs spannend was: de junioren. Hierin was 
het verschil uiteindelijk slechts 70 centimeter, 

in het voordeel van de Hollanders. Ook in de 
jongens categorie werd een enorme overwin-
ning behaald, met een verschil van maar liefst 
4,13 m. De thuisspringers Sander Kastelein 
(Zegveld) en Ariën Kastelein (Zegveld) deden 
een duit in het zakje door respectievelijk 16,32 
m en 15,85 m te springen. De meisjes wisten 
er een spannende strijd van te maken. Daar 
waar de Friese meisjes de afgelopen jaren de 
overhand leken te hebben is er dit seizoen 
een flinke kwaliteitsstap gemaakt door de 
Hollandse meisjes. De winst in deze categorie 
ging naar Friesland, al was het verschil slechts 

30 centimeter. Kopvrouw bij de Hollandse 
meisjes is dit seizoen Gemma van Oosterom 
(Woerdense Verlaat). Zij sprong een stabiele 
wedstrijd en kwam tot een afstand van 13,69 
m. In deze categorie deed ook Julia van der 
Kleij (Bodegraven) mee, zij kwam tot een 
mooie afstand van 12,49 m. 

Het was een gezellige dag en een mooie wed-
strijd waar het publiek zichtbaar van genoot. 
Ook voor de kinderen was er van alles te doen, 
zo konden zij dieren knuffelen bij de dieren-
hoek of zich uitleven op het springkussen. 
Polsstokvereniging Zegveld kijkt met trots en 
plezier terug op deze wedstrijd, die ondanks 
de wind en de voorspelde regen, heel goed 
verlopen is! De vereniging had nog veel meer 
activiteiten op het programma staan, maar bij 
het verschijnen van dit nummer van de  
Berichtgever, is het seizoen al ten einde geko-
men. Polsstokvereniging Zegveld, ga zo door!

Woerden helpt maat-
schappelijke organisaties 
met hoge energiekosten
(Een ingekomen bericht)

De gemeente Woerden kent vanaf juli jl. een 
nieuwe subsidieregeling om maatschappelijke 
organisaties te helpen met de gestegen ener-
gielasten en met energie besparen. Deze rege-
ling draagt bij aan een duurzaam en financieel 
gezond verenigingsleven in Woerden.

Het afgelopen jaar zijn de energiekosten flink 
gestegen. Veel maatschappelijke organisaties in 
Woerden hebben hier dagelijks mee te maken. 
Wethouder Jacques Rozendaal (armoedebe-
leid en jeugd): “Het is niet de bedoeling dat 
verenigingen door de hoge energiekosten 
hun activiteiten niet langer kunnen aanbie-
den. Daarom gaat de gemeente Woerden hen 
ondersteunen.”

Maatschappelijke organisaties kunnen subsidie 
aanvragen om de hoge energierekening te 
compenseren. Als ze een eigen pand hebben, 
kunnen ze ook subsidie aanvragen om hun 
pand te verduurzamen. Beide subsidies kun-
nen worden aangevraagd op de website van de 
gemeente Woerden.

Meer maatregelen
De regeling voor maatschappelijke organi-
saties maakt deel uit van een breder pakket 
aan maatregelen. Zo komt er een regeling om 
inwoners met een laag inkomen financiële 
ondersteuning te bieden én te helpen met 
verduurzamen. Bijvoorbeeld gratis advies van 
een energiecoach, een klushulp die de woning 
verbetert of witgoed dat vervangen wordt door 
nieuwe energiezuinige apparaten.
In totaal heeft de gemeenteraad € 1.000.000,00 
vrijgemaakt om maatschappelijke organisaties 
én inwoners te ondersteunen. Dit maatrege-
lenpakket zorgt voor een lagere CO2-uitstoot 
en lagere energierekeningen voor maatschap-
pelijke organisaties en inwoners in Woerden.
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Wellnessmassage
www.duendemassage.nl
info@duendemassage.nl

Uitttntt odddddiging ommmmm eeeeen kkkkkijijijijjkje ee e te nnnnnemen in
mijn nnieuuuwu e prrrrrakkkakkttttit jk!

OOOOOfficiciciciciëlëlëlëlële eeeee opening gg g g op vrijdddddagaaaa  29 septpp emmmmmbebebebeber.r.r.r.   
OmmmOmm 1999.9 00 uur wordttttt h   et llllininininintjtjtjtje doorgeknknknknknipipipippt enn 

daaaaarnaaaaa i i i issss s er ggggeleee egenheheheheididididid om rond te kijkjj en en 
teeee toooo sten ttttot 21.00 uurururru !!

OpOpOppp zaterdag 3030303030 ssssseeepee temberrr i ii i is er ook tussen 
14.00 enenenenene  16.00 uururrurr g g g gelelleelegegegegegene heididdd om

te kkkkkomomomoomenenenenn k   ijken n enenenenen hhh het glas ttetete hhh heffen. 

Iedereen is van harte welkom! 

EEEEEssssttttthhhhheeeeerrrr van de Hoefffff
06-52529499



Voor informatie en prijsopgave:

info@elwi.nl of bel, WhatsApp naar 06 - 22467345 

Reparatie,- Aansluiten,- Inbouw van  

Elektrische Apparaten, Elektra aanleg
Rookmelders zijn verplicht vanaf
1 juli 2022. LED verlichting dimmen?

ELWI heeft speciale LED dimmers voor 
storingsvrij dimmen.

Trimsalon Woopy
Honden- en kattentrimsalon
Nieuwstraat 5 - 3474 JL Zegveld
06-55685784
trimsalonwoopy@gmail.com
www.trimsalonwoopy.nl
Lisa Graafland

Het adres voor:

  
                  

J. de Kat - Begrafenisverzorging

       Jan de Kat

   Boterbloem 26
  2851 ZD Haastrecht
 jdekat@hotmail.com
www.jdekatbegrafenisverzorging.nl

06 204 21 247

Dag en nacht bereikbaar
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Amstelkade 4e, 3652 MD, Woerdense Verlaat

Wil je een website, een visitekaartje, 
een brochure, flyer of spandoek?
 
Bij C&C Design moet je zijn!
Bel naar Ciska: 06-22 38 92 59

www.ccdesign.nl

Of heb je een technische vraag over  
nieuw te bouwen - of het aanpassen van 
bestaande - besturingssoftware. 
Bij C&C Design moet je zijn!
Bel naar Cor: 06-13 42 06 29

C&C Design vof | Graaf Albrechtstraat 14 | 2415 AW Nieuwerbrug a/d Rijn
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(Een ingekomen bericht)

WIST JE DAT je gratis kunt bijleren met 
onze trainingen?
Welkom bij onze VrijwilligersAcademie! 
Hier vind je allerlei interessante trainingen, 
workshops en e-learnings. De trainingen 
zijn speciaal samengesteld voor vrijwilligers, 
maar alle inwoners van regio Woerden zijn 
van harte welkom. En het mooiste is: bijna al 
die trainingen volg je gratis! Wat wil jij leren? 
Ontdek het trainingsaanbod en schrijf je in. 
We zien je graag binnenkort op een van onze 
trainingen!
Het trainingsaanbod bestaat o.a. uit:

-
ganisatie

Leer slimme werk- en lifeskills van profes-
sionals. Deze trainingen staan mooi op je cv. 
Alle workshops en trainingen vinden plaats 
in Woerden of online. Volg e-learnings vanuit 
huis op jouw eigen tempo.
PS: zit de training die jij zoekt er niet bij? Wil 
jij zelf een training plaatsen of geven? In-
company training of workshop? Neem gerust 
contact op met Nienke, de coördinator van de 
VrijwilligersAcademie. U kunt haar bereiken 
via email: vrijwilligersacademie@hartvoor-
woerden.nl of tel.nr. 06- 82 87 96 40.

(Een ingekomen bericht)

Na een korte zomerstop kunnen ouders en 
grootouders weer terecht in de Bibliotheek 
voor VoorleesPret. 

VoorleesPret is een gezellig voorleesmoment 
voor (groot)ouders en hun (klein)kinderen 
vanaf 2 jaar. Deelnemers lezen voor, doen spel-
letjes en zingen liedjes met de kinderen. Na 
het voorlezen is er gelegenheid voor een speel-
moment voor de kinderen en kunnen (groot)
ouders/verzorgers nog even napraten. Naast 

Bieb nieuws
(Een ingekomen bericht)

Per 1 september jl. hebben wij geen service-
uren meer op woensdagmiddag. Dat houdt 
in dat de bieb gewoon van 14.00 tot 17.00 uur 
open is, maar er geen vaste medewerker aan-
wezig is. Er zijn dus twee vrijwilligers die in de 
bieb aanwezig zijn. 

De tijden zijn als volgt:
Dinsdagmiddag van 14.00 tot 17.00 uur open 
(service-uren van 14.00 tot 16.00 uur met een 
vaste medewerker)
Woensdagmiddag van 14.00 tot 17.00 uur open
Donderdagmiddag van 14.00 tot 17.00 uur 
open.
  
Dit informatie is ook te vinden op de site van 
de Bibliotheek het Groene Hart.

Gymnastiekvereniging   

Zegveld
(Een ingekomen bericht)

We zijn op zoek naar een enthousiast iemand 
die op de woensdag avond 19.30 tot 20.30 uur 
les wil geven aan een groep dames die graag 
bewegen om fit te blijven. We zouden het jam-
mer vinden als deze activiteit niet meer door 
kan gaan.
Wilt u meer weten, informeer bij Annie  
Biemond 0348-691608.

Wij zijn ook op zoek naar kleuters van 3 tot 
6 jaar voor de kleuter gym. Er was de laatste 
tijd weinig animo we vinden het jammer als 
dit helemaal stopt. De lessen zijn op woensdag 
middag van 15.00 tot 16.00 uur. Laat het mij 
weten als je interesse hebt.  
Annie Biemond 0348-691608. 

dat het leuk is, heeft voorlezen een positief 
effect op de woordenschat, het tekstbegrip en 
kinderen leren door het voorlezen de wereld 
om hen heen beter te begrijpen. 

VoorleesPret is in de bibliotheek van Zegveld 
elke laatste dinsdag van de maand, dus op 26 
september, 31 oktober, 28 november en 19 
december. Deelname is gratis en aanmelden is 
niet nodig. 

Meer informatie is te vinden op de website: 
www.bibliotheekhetgroenehart.nl/voorleespret.

VoorleesPret gaat weer van start in de Bibliotheek

Geen gejuich, maar 

gemekker 

Het was in de maanden juli en augustus jl. 
een wonderlijk gezicht bij voetbalvereniging 
Siveo ‘60. Lopen daar ineens schapen op het 
tweede veld. Het blijkt om een proef te gaan 
van de gemeente Woerden. Het idee kwam 
van Martin van Vliet, sportveldenbeheerder 
bij de gemeente. De proef is eigenlijk bittere 
noodzaak. Vanaf 2025 mogen geen chemische 
middelen meer worden gebruikt om onkruid 
te bestrijden. Martin, die ook over het beheer 
van de grasvelden van Siveo gaat, kwam op het 
idee om het gras van het voetbalveld op bio-
logisch verantwoorde wijze te maaien en hier-
voor schapen te gebruiken. De voorzitter van 
Siveo, Eric van den Hoeven, voelde wel voor 
dit idee en polste zijn achterburen, de familie 
Haring, of zij bereid waren hiervoor schapen 
uit te lenen. Dochter Noelle Haring had nog 
een koppel van 16 Drentse heideschapen 
lopen die hier heel geschikt voor zijn. Noelle 
vertelt: Drentse heideschapen zijn heel gemak-
kelijke beesten om mee om te gaan en wat 
heel belangrijk is, ze eten juist het onkruid op 
zoals de weegbree en paardenbloemen.” Noelle 
grapt tegen haar vrienden: “M’n sterspellertjes 
betreden het veld”, waarop haar vrienden weer 
reageren: “Jij woont echt in een gat.” En toen 

een schaap last had van zijn poot was het: “Hij 
heeft een blessure opgelopen.” Noelle geniet 
ervan. Om de dag gaat ze kijken of alles goed 
gaat en of de schapen nog voldoende water 
hebben. “Laatst waren de schapen uitgebroken 
en liepen ze bij de kantine. Gelukkig konden 
ze niet de weg op.” 
Bij controle van het veld door Martin van Vliet 
en Eric van den Hoeven was het resultaat dat 
beiden erg tevreden waren en de proef volgend 
jaar zeer waarschijnlijk wordt voortgezet. 
Twee weken voordat de competitie begint, 

haalt Noelle haar schapen weg en wordt het 
veld gereinigd van de keutels en gemaaid, zo-
dat de voetbalspelers weer op een perfect veld 
kunnen spelen. En Noelle, zij gaat het laatste 
jaar van het VWO afmaken en kijkt terug op 
een leuke tijd met heel veel media-aandacht 
voor haar schapen. “Ik had nooit gedacht dat 
we zoveel aandacht zouden krijgen, want voor 
ons was het gewoon een stukje gras.”
Uiteindelijk kunnen we de titel boven dit 
stukje nu beter omdraaien, nl: “Geen gemek-
ker, maar gejuich bij Siveo ‘60.”



Hoofdweg 27 - 3474 JA Zegveld

www.autobedrijf-andeweg.nl
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 bij Siveo

(Een ingekomen bericht) 

Donderdag 13 juli jl. werd bij Siveo de 
sportdag van de Vakantie Bijbel Week (VBW) 
gehouden. Het thema van de dag was 'Kopje 
onder' en maar liefst 75 kinderen waren aan-
wezig. De dag startte in de kantine met zingen 
en een sketch. Daarna werd er aan de kinderen 
van groep 1, 2 en 3 het Bijbelverhaal verteld 
van Naaman die ziek was, maar genas door 7x 
onder water te gaan in de rivier de Jordaan. De 
oudere kinderen gingen met elkaar in gesprek 
over hetzelfde Bijbelverhaal.

Na het Bijbelverhaal en de groepsgesprek-
ken werden er rondom de kantine spelletjes 
gedaan. Uiteraard waren dat spelletjes met 
water. Iedereen had een hoop schik en na 
afloop van de spelletjes kregen de kinderen in 
de kantine drinken, patat en een ijsje toe. Op 
onze website (www.vbwzegveld.nl) staan veel 
foto's en filmmateriaal van de dag. Neem daar 
gerust een kijkje!

Wij kijken terug op een hele geslaagde dag en 
hopen in de herfstvakantie (17, 19 en 20 okto-
ber) weer VBW te kunnen organiseren. 

Het VBW-team. 



Burgerlijke stand
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De Berichtgever in 2023 
De Berichtgever hoopt in 2023 te verschijnen 
op 20 oktober, 17 november en 15 december.

Kopij voor het volgende nummer dient 
uiterlijk woensdag 4 oktober 2023 
bij ons binnen te zijn.  
Adver tenties 
uiterlijk vrijdag 
6 oktober 2023. 

Voor het laatste Zeg

veldse nieuws, kijk even 

op de Facebooksite van 

De Berichtgever en op 

www.zegveld.net

De Berichtgever

Agenda
ZegveldZorgt: Iedere dinsdagmorgen van 
10.00 - 12.00 uur koffieochtend in de Pionier 
op Clausstraat 22-C. Indien er vervoer nodig 
is dan graag tevoren aanmelden bij Els 
Pluimakers, telefoon 06–41093507.

Zegveld Beweegt: Iedere woensdagmorgen 
om 10.00 uur wandelen, verzamelen in de Pio-
nier op Clausstraat 22-C. Er lopen vrijwilligers 
mee. Voor informatie kunt u Marja Meijers 
bellen, telefoon 691470.

 23 sep: Goede Doelen Dag
 30 sep:  Najaar/winterkledingbeurs
 7 okt: Brandweerwedstrijd 09.00 - 15.00   
  uur Nijverheidsbuurt
 19 okt:  Zegveld Volleybalt om 20.00 uur  
  in De Milandhof
  4 nov:  Najaarsconcert KNA
 25 nov:  Intocht Sinterklaas
 27 jan:  Verenigingenspel

12 juli 2023
Jari Jacobus Maria (Jari), zoon van
Patrick & Cynthia de Jong-Verhage
Eikenlaan 25, 3474 HB  Zegveld

18 juli 2023
Jolien Magdalena (Jolien), dochter van
Matthijs & Judith Oosterom-Ton
Rietveld 84A, 3443 XD  Woerden

24 juli 2023
Vinz Jan Andreas (Vinz), zoon van
Danny & Samantha Groenendijk-Voorend
Julianalaan 31, 3474 JN  Zegveld

26 juli 2023
Gerard Jacob (Gerard), zoon van
Bas & Thirza van Ingen-Olieman
Prinses Margrietstraat 6, 3466 LL  Waarder

3 augustus 2023
Sander Adrianus (Sander), zoon van
Aad & Manon van Vliet-van Schaik
Hoofdweg 25, 3474 JA  Zegveld

17 augustus 2023
Leendert Adrianus (Lars), zoon van
Martijn & Judith Verboom-Oussoren
Hoofdweg 133, 3474 JC  Zegveld

21 augustus 2023
David Christiaan (David), zoon van
William & Andrea Ton-Boogaerdt
Kamgras 16, 2851 ZS  Haastrecht

30 augustus 2023
Kyan Richard (Kyan), zoon van
Rik & Joanne Voorend-Dussel
Hoofdweg 140, 3474 JK  Zegveld

1 september 2023
Mike Daniël (Mike), zoon van
Danny & Susan van der Kuy-Hoogendoorn
Johan de Wittlaan 10M, 3445 AH Woerden 

Stichting Welzijn Zegveld
(Een ingekomen bericht)

Bestuurswisseling
Jacoline van Schajik is gestopt met haar 
bestuurswerkzaamheden. Zij blijft nog wel 
gastvrouw. Adrie de Jong is bereid gevonden 
de bestuurstaken van Jacoline per 1 septem-
ber jl. over te nemen. Jacoline wordt heel 
hartelijk bedankt voor haar inzet voor Welzijn. 
Adrie wordt van harte welkom geheten in het 
bestuur.

Activiteiten
Ook in het nieuwe seizoen staat Welzijn weer 
voor u klaar met één of meerdere van de 
onderstaande activiteiten. U kunt tijdens de 
activiteiten binnenlopen om te kijken of het 
iets voor u is. Altijd welkom!

Maandag
 

‘De Zegge’

Dinsdag

Milandhof

19.30 uur om de week
Woensdag

maand vanaf 12.00 uur
 Opgeven bij Jacoline 0348-688357 tot het 

eind van dit jaar

Donderdag

13.00 uur Milandhof
Vrijdag

Voor meer informatie zie website:  
www.welzijnzegveld.nl

8 september 2023
Wouter Brak & Joëlle Laban
Pr. Beatrixstraat 24, 3474 JW  Zegveld

9 oktober 2023
Anco & Diana de Heer-van der Wind
De Haak 34, 3474 GB  Zegveld

3 augustus 2023
Arend & Lies Muller-van de Sluis
Nieuwstraat 21, 3474 JL  Zegveld

16 juni 2023
Arie Cornelis Hermanus (Arco) Verkerk
in de leeftijd van 57 jaar
Hoofdweg 52, 3474 JG  Zegveld 

9 augustus 2023
Cornelia Johanna Wilhelmina (Corrie) 
Vergeer-Arkesteijn
in de leeftijd van 85 jaar
Laatst gewoond hebbende: Clausstraat 22 M, 
3474 JZ  Zegveld
Correspondentieadres: Fam. Vergeer, Meije 
334, 2421 ND  Nieuwkoop

1 september 2023
Philippus (Flip) van den Hoven
in de leeftijd van 77 jaar
Broeksloot 69, 3474 HS  Zegveld

Brandweerwedstrijd 
(Een ingekomen bericht)

Op zaterdag 7 oktober a.s. (van 9.00 -15.00 
uur) wordt er op de Nijverheidsbuurt een 
brandweerwedstrijd gespeeld door diverse 
brandweerkorpsen uit de regio.
De wedstrijd is toegankelijk voor publiek en 
zo kunnen de bezoekers zien hoe de korpsen 
het incident gaan bestrijden en oplossen.

Najaars-/ winterkle-
dingbeurs
Op zaterdag 30 september a.s. wordt er in ‘De 
Voorhof ’ aan de Hoofdweg 48 van 9.00 tot 
12.00 uur weer een najaar-/ winterkleding-
beurs gehouden. 

Op het moment van schrijven is het nog stra-
lend nazomerweer, maar over enkele weken 
begint de herfst alweer! Dat betekent dat de 
zomergarderobe langzaam naar achter ge-
schoven kan worden in de kast en dat er weer 
plaatsgemaakt kan worden voor najaars- en 
winterkleding. Iedere ouder weet hoe snel kids 
uit hun kleding groeien. Wat fijn is het dan dat 
er een kledingbeurs bestaat! Tijdens de beurs 
wordt er nog mooie kinder- en positiekleding 
verkocht. Ook zijn er babyspullen, kinder-
speelgoed en kinderfietsjes te vinden. Tijdens 
de beurs kan er zowel met contant geld als met 
de pin betaald worden. 
De commissie is al druk bezig met de voorbe-
reidingen. We hopen dat we net als voorgaan-
de keren weer heel veel mensen blij kunnen 
maken met iets nieuws in de kast! Wij hebben 
er heel veel zin in. Als er vrijwilligers zijn die 
mee willen helpen met het opbouwen of hulp 
willen bieden tijdens de beurs, worden ze van 
harte uitgenodigd! U kunt zich opgeven door 
een mailtje te sturen naar kinderkledingbeurs-
voorhof@gmail.com. 
U bent van harte welkom op de beurs. Neem 
gerust vrienden, vriendinnen of kennissen 
mee!




